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1. Kokouksen avaaminen

Puheenjohtaja avasi kokouksen ajassa 16.37.

2. Kokouksen järjestäytyminen

Puheenjohtajaksi valitaan Vilhelmiina Kivioja
Sihteeriksi valitaan Marilla Timonen

Läsnäolijat:
Vilhelmiina Kivioja Puheenjohtaja
Marilla Timonen Sihteeri
Fanni Silvén
Verna Vihervuori
Pekka Säkkinen Paikalla kohdat 1-12.1.
Säde Lappalainen
Rosa Myllysilta
Veera Känsälä
Lilja Paakkanen
Marimilla Hietava
Emilia Hautamäki
Reetta Sihto Etänä Zoomin kautta
Tuomas Massa Etänä Zoomin kautta, poistui 17.29

3. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus

Esitys: Todetaan kokous lailliseksi ja päätösvaltaiseksi.

Päätös: Esityksen mukaan.

4. Esityslistan hyväksyminen työjärjestykseksi



Esitys: Hyväksytään esityslista muutoksitta.

Päätös: Hyväksytään esityslista seuraavin muutoksin:
7.1 Jälkibudjetointi vappuetkoille. .

5. Edellisten kokousten pöytäkirjojen
tarkastaminen

Esitys: Hyväksytään edellisten kokousten pöytäkirjat.

Päätös: Hyväksytään edellisen kokouksen pöytäkirja.

6. Ilmoitusasiat

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat tiedoksi.

Keskustelu: 18.4. Järjestettiin yhteislähtö Työväenmuseo Werstaalle. Tapahtumaan
osallistui neljä reettoria kulttuurivastaavan lisäksi.
18.4. Lukuvuosipalautteen vastausaika päättyi, vastauksia tuli huimat 59!
20.4. Järjestettiin kolmioetkot Kaijakassa Biopsin ja Cortexin kanssa.
20.4. Rehti lähetetty taittoon. Saapui postissa 27.4.
21.4. Yle Perjantain yhteislähtö peruuntui, koska ilmoittautuneita oli vain yksi.
23.4. Mentorointiohjelman aktorihaku päättyi, hakemuksia tuli 9.
25.4. Reettorikahvit järjestettiin ja osallistujia oli yhteensä noin 40.
25.4. Järjestettiin Wappubingo, jossa oli hieman yli 80 osallistujaa.
27.4. Reettoreiden ja Vostokin tuutorit suunnittelivat syksyn fuksibileitä.
29.4. Reettorit myivät merkkejä merkkimarkkinoilla.
30.4. Järjestettiin Wappuetkot ja beer pong -turnaus Ilmarin kerhohuoneella.
1.5. Järjestettiin Wappupiknik Sorsapuistossa.
1.5. Vastausaika Rehtin kevään palautteeseen päättyi, vastaajia 7.
3.5. Kopo-Marimilla osallistui VIMO-OPS-tapaamiseen.

Päätös: Esityksen mukaan.



7. Talousasiat

Tilillä nyt: 12 016,55
Käteiskassassa nyt: 510,15

7.1 Jälkibudjetointi vappuetkoille

Esitys: Tuodaan hallituksen tietoon, että vappuetkoilla tuli yllättävä kulu, johon käytettiin
4,69€. Jälkibudjetoidaan tämä summa.

Keskustelu: Vessapaperia.

Päätös: Tiedostetaan, että 4,69 euroa käytettiin tapahtumabudjetista vessapaperiin.

8. Rehti-lehti
Esitys: Käydään läpi Rehtin toimituksen antamat palautteet kevään toiminnasta.

Keskustelu: Rehti on tullut painosta hyvissä ajoin! Palautetta tuli toiminnasta seitsemän
vastaajan verran. Taitto meni harjoitellessa, mutta suunta on hyvä. Nettisivu piti tulla,
mutta aika loppui kesken. Instagramiin on panostettu, sen parissa on toiminut erillinen
vetäjähahmo Inari päätoimittajien lisäksi. Palautteessa tuli ilmi toive viestinnän
parantamisesta ja taiton hiomisesta, ilmapiiri ja päätoimituksen asenne koettiin hyväksi.
Lehden loppuhinnaksi tuli noin 210 euroa.

Päätös: Esityksen mukaan.

9. Vuosijuhlat
Esitys: Keskustellaan vuosijuhliin liittyvistä ajankohtaisista asioista
vuosijuhlatoimihenkilöiden johdolla.

Keskustelu: Vujut rullaa.



Päätös: Esityksen mukaan.

10. Koulutus- ja sosiaalipolitiikka
Esitys: Keskustellaan ajankohtaisista koulutus- ja sosiaalipoliittisista asioista koulutus- ja
sosiaalipoliittisten vastaavien johdolla.

Keskustelu: VIMO-OPS-tapaamisessa keskusteltiin tänään projektiopintojen kurssista ja
sen toteutuksesta. Lisäksi puhuttiin uudesta OPS:ista, joka tulee parin vuoden päästä.
Reettorikahveilla oli paljon porukkaa, ja hyvä tunnelma.
Soporintamalla kaikki hyvin.

Päätös: Esityksen mukaan.

11. Sidosryhmät ja yritysyhteistyö

Esitys: Keskustellaan sidosryhmä- ja yhteistyökuvioista sidosryhmävastaavan ja
yrityssuhdevastaavien johdolla.

Keskustelu: Mentorointiohjelman aktorihaku päättyi, hakijoita 9kpl, mentoreita 7kpl,
parien muodostus on aloitettu.
Huomenna kokoustetaan työelämäviikosta. Lisäksi pohdintaa afterwork-tapahtumasta ja
ajankohdasta.
Vujutiimissä on ollut aktiivinen panostus myös sponsoreiden hankinnassa, suositellaan
myös seuraavaan vujutiimiin yrityspuolen henkilöä. Sama voisi olla toimiva vielä
enemmän myös Rehtin puolella.
Mainospaikkoja on mennyt hyvin ja sopimuksia pikkuhiljaa syntyy.

Päätös: Esityksen mukaan.



11.1 Haalarimainossopimus Kornerin kanssa

Esitys: Korner maksaa sovitun summan, 400 euroa, Reettorit ry:lle. Vastineeksi heidän
logonsa painatetaan ensi syksyn uusien opiskelijoiden haalareiden etupuolelle paikalle
nro 12.

Päätös: Esityksen mukaan.

11.2 Haalarimainossopimus POASin kanssa

Esitys: Pirkan Opiskelija-asunnot Oy maksaa sovitun summan, 400 euroa Reettorit ry:lle.
Vastineeksi heidän logonsa painatetaan haalaripaikalle nro 11 etupuolelle ensi syksyn
uusien opiskelijoiden haalareihin. Pirkan Opiskelija-asunnot Oy toimittaa Reettorit ry:lle
painettavan aineiston.

Päätös: Esityksen mukaan.

11.3 Haalarimainossopimus Viesti ry:n kanssa

Esitys: Viesti ry maksaa sovitun summan 350 euroa Reettorit ry:lle. Vastineeksi heidän
logonsa painatetaan haalaripaikalle nro 13 ensi syksyn uusien opiskelijoiden haalareihin.

Päätös: Esityksen mukaan.

12. Tapahtumat
Esitys: Keskustellaan tapahtumista tapahtumavastaavien johdolla. Käydään läpi syksyn
tapahtumat ja kysytään ideoita tapahtumia varten.

Keskustelu: Vappuetkot menivät hyvin!
Piknik meni hyvin, mutta sen paikaksi toivottaisiin Koskipuistoa. Herättää kannatusta.
Syksy täyttyy, merkkaillaan vuosikelloon.
Vanhoja ja uusia tapahtumia kehitteillä.

Päätös: Esityksen mukaan.



12.1. Fuksisitsien tilaan budjetointi
Esitys: Budjetoidaan fuksisitsien tilaan 500e

Keskustelu: Fuksisitsit järjestetään heti alkusyksystä, niille tarvitaan tila. Klubi57 oli
viimeksi oikein sopiva meidän järjestölle. Toasteiksi on useita halukkaita.

Päätös: Budjetoidaan 500 euroa fuksisitsien tilaan.

12.2. Aloitusristeilyyn budjetointi
Esitys: Budjetoidaan aloitusristeilyn varaukseen 1000e

Keskustelu: Aloitusristeily on kiva perinne reettoreiden alkusyksyssä. Veneen
varaamiseen tarvitaan reippaasti rahaa, tänä vuonna toivottaisiin isompaa jahtia, jotta
saataisiin mahdollisimman paljon osallistujia mukaan. Selvitetään
yhteistyömahdollisuuksia, jos hintaa saataisiin alemmas. Haluttaisiin n. 70 henkilöä
mukaan. Halukkaita on jäänyt paljon ulos, joten voitaisiin nostaa myös budjettia, jos ja
kun iso laiva maksaa enemmän.

Päätös: Budjetoidaan aloitusristeilyyn 1500 euroa.

12.3. Suomiexcu
Esitys: Keskustellaan yhdessä mahdollisuudesta toteuttaa kotimaan excursio. Alustavasti
päivät voisivat olla 21.-24.9. Niin ei menisi liian myöhään syksyyn. Ajatuksena ainakin
Helsinki ja Jyväskylä, ehkä joku muukin kaupunki.

Keskustelu: Inspiroiduttiin Prodekolaisista, ja halutaan tehdä kanssa Suomi-excu!
Kysellään heiltä myös vinkkejä. Pohditaan kaupunkeja ja ainejärjestöjä. Lappeenrantaan
uutena jotain yhteistyötä, ei ehkä tätä, mutta Ääniaalloille ainakin viimeistään he
mukaan?? Jyväskylään ainakin, Vaasa? Kuopio? Turku? Monta yötä ollaan, 2 vai 3?
Kaksi voisi olla alkuun käytännön kannalta helpompi.

Päätös: Esityksen mukaan.

13. Tuutorointi



Esitys: Keskustellaan syksyn tuutoroinnista tuutorivastaavan johdolla.

Keskustelu: Fuksisyksyä on lähdetty kasaamaan. Fuksibileet ovat Vostokin kanssa
hyvällä mallilla suunnitteilla. Huomenna tavataan VIMO-porukalla, ja pohditaan yhteistä
fuksitapahtumaa, luultavimmin pihapelejä. Tsemppipakettia kasataan, julkaistaan
nettisivuille toivottavasti ensiviikolla! Fuksipassia laitetaan kokoon myös.

Päätös: Esityksen mukaan.

14. Viestintä

Esitys: Keskustellaan viestintään liittyvistä ajankohtaisista asioista.

Keskustelu: Kesätyökamppis voitaisiin pitää heinäkuun paikkeilla. Palautetta viestinnästä
on usein kyselty jo keväällä, mutta loppuvuodesta saadaan parempi kokonaiskuva.

Päätös: Esityksen mukaan.

15. KV-asiat

Esitys: Keskustellaan kansainvälisyysvastaavan johdolla ajankohtaisista KV-asioista.

Keskustelu: KV-tuutoreille perustetaan Whatsapp-ryhmä.

Päätös: Esityksen mukaan.

16. META
Kesäkokous! Sovitaan tarkempi ajankohta myöhemmin, kesäkuun loppu-heinäkuun alku
luultavimmin vko 26-27.
Toukokuussa vielä pestikohtaisia keskusteluja puheenjohtajan kanssa, vaihdetaan
kuulumisia kuluneesta kevätkaudesta ja tulevasta syksystä.
Perustetaan kesä-reettorit-ryhmä :).



17. Kokouksen päättäminen

Puheenjohtaja päätti kokouksen ajassa 17.57.

Pöytäkirja hyväksytty
28.8.2023
Tampere

Vilhelmiina Kivioja Marilla Timonen
Puheenjohtaja Sihteeri


